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Z Á P I S N I C A 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva konaného dňa 15.03.2024 

o 18:00 hod. v sále Domu kultúry v Streženiciach. 
            

             
Prítomní: podľa prezenčnej listiny, ktorá tvorí prílohu k zápisnici 

 

Program: priložený k zápisnici 

 

 

1. Otvorenie zasadnutia a určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril a viedol starosta obce Ing. Jozef  Pavlis, privítal 

prítomných poslancov, pani kontrolórku a spoluobčanov na prvom OZ v roku 2024 . Konštatoval, že 

je prítomných 7 zo 7 poslancov a obecné zastupiteľstvo je uznášaniaschopné.  

Za zapisovateľku zastupiteľstva pán starosta určil Mgr. Katarínu Blajskovú a za overovateľov 

zápisnice poslancov Dominika Rusňáka a MUDr. Evu Cígerovú. 

Ďalej pán starosta oboznámil prítomných s programom zasadnutia. Dal hlasovať za prečítaný program, 

ku ktorému poslanci nemali žiadne námietky. 

 

Hlasovanie: 

Za–7 (Strapková, Ing. Loduha, MUDr. Cígerová, Mgr. art Pivko, JUDr. Pavlík, Rusňák, Ing. Chmara) 

Proti – 0 

Zdržal sa – 0 

 

Vzhľadom na prijatý protest prokurátora a takisto z časových dôvodov pani prokurátorky pán starosta 

navrhol zmenu a doplnenie  programu, ktorý prečítal a dal zaň hlasovať. Poslanci nemali žiadne 

námietky a ani žiadny doplňujúci bod. 

Hlasovanie: 

Za–7 (Strapková, Ing. Loduha, MUDr. Cígerová, Mgr. art Pivko, JUDr. Pavlík, Rusňák, Ing. Chmara) 

Proti – 0 

Zdržal sa – 0 

 

Pán starosta následne  privítal pani prokurátorku  JUDr. Gabrielu Zlochovú. 

  

2. Kontrola plnenia uznesení obecného zastupiteľstva konaného 14.12.2023 a 

otvorených uznesení z predchádzajúcich zastupiteľstiev (stav k 7.3.2024) 

 
Správu z kontroly plnenia uznesení predchádzajúceho zastupiteľstva konaného dňa 14.12.2023 

predniesla  hlavná  kontrolórka obce Ing. Marta Kavecká – Správa priložená k zápisnici. 

 

Pán starosta dal hlasovať, poslanci nemali námietky k Správe z kontroly plnenia uznesení 

z predchádzajúceho zastupiteľstva a uvedenú správu berie obecné zastupiteľstvo na vedomie. 

 

Hlasovanie: 

Za–7 (Strapková, Ing. Loduha, MUDr. Cígerová, Mgr. art Pivko, JUDr. Pavlík, Rusňák, Ing. Chmara) 

Proti – 0 

Zdržal sa - 0 
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3. Správa o činnosti hlavného kontrolóra od 01.07.2023 do 31.12.2023 

Pán starosta poprosil Ing. Martu Kaveckú, aby prečítala Správu o činnosti hlavného kontrolóra od 

1.7.2023 do 31.12.2023. Ing. Kavecká  poznamenala, že podrobná správa o činnosti za rok 2023 bola  

predložená do OZ. Správa priložená k zápisnici. 

 

Pán starosta dal hlasovať, poslanci nemali námietky k Správe o činnosti hlavného kontrolóra od 

1.7.2023 do 31.12.2023 a uvedenú správu berie obecné zastupiteľstvo na vedomie. 

 

Hlasovanie: 

Za–7 (Strapková, Ing. Loduha, MUDr. Cígerová, Mgr. art Pivko, JUDr. Pavlík, Rusňák, Ing. Chmara) 

Proti – 0 

Zdržal sa - 0 

 

4. Správa č. 2/2023 o výsledku kontroly VZN obce Streženice č. 1/2012 

o niektorých podmienkach predaja výrobkov a poskytovania služieb na 

trhových miestach v obci Streženice 
 
Pani kontrolórka Ing. Marta Kavecká informovala, že podrobná správa bola odovzdaná a prerokovaná 

so starostom obce. V rámci kontroly boli zistené niektoré nedostatky. Na základe toho bol najskôr 

vypracovaný návrh správy, po prerokovaní návrhu správy, bola vypracovaná  konečná správa o 

výsledku kontroly. Správa  priložená k zápisnici.  

 

Pán starosta dal hlasovať, poslanci nemali námietky k Správe č. 2 o výsledku kontroly VZN č. 1/2012 

o niektorých podmienkach predaja výrobkov a poskytovania služieb na trhových miestach v obci 

Streženice a uvedenú správu berie obecné zastupiteľstvo na vedomie. 

 

Hlasovanie: 

Za –7 (Strapková, Ing. Loduha, MUDr. Cígerová, Mgr. art Pivko, JUDr. Pavlík, Rusňák, Ing. Chmara) 

Proti – 0 

Zdržal sa - 0 

5. Správa č. 3/2023 o výsledku kontroly Zásad o hospodárení s majetkom obce 

Pani kontrolórka Ing. Marta Kavecká informovala, že opäť v rámci kontroly boli zistené viaceré  

nedostatky, nakoľko od roku 2010 neboli Zásady o hospodárení s majetkom obce aktualizované, na 

základe toho bol najskôr vypracovaný návrh správy a následne správa o výsledku kontroly. Správa 

priložená k zápisnici.  

 

Pán starosta dal hlasovať, poslanci nemali námietky k Správe č.3 o výsledku kontroly Zásad 

o hospodárení s majetkom obce a uvedenú správu berie obecné zastupiteľstvo na vedomie. 

 

Hlasovanie: 

Za –7 (Strapková, Ing. Loduha, MUDr. Cígerová, Mgr. art Pivko, JUDr. Pavlík, Rusňák, Ing, Chmara) 

Proti – 0 

Zdržal sa – 0 
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6. Prejednanie protestu prokurátora č. Pd 16/24/3306-2 k VZN č. 1/2008 

o mieste a čase zápisu dieťaťa na plnenie povinnej školskej dochádzky 

v základnej škole 
 
Na základe vykonanej previerky prokurátorkou okresnej prokuratúry PB JUDr. Gabrielou Zlochovou 

bol podaný protest prokurátora č. Pd 16/24/3306-2 k  k VZN č.1/2008. VZN nemalo presne 

definované termíny a čas zápisu dieťaťa na plnenie povinnej školskej dochádzky v základnej škole a 

obec ako zriaďovateľ musí tieto termíny jednoznačne určiť. Pani Prokurátorka JUDr. Gabriela 

Zlochová poznamenala, že VZN č. 1/2018 o mieste a čase zápisu dieťaťa na plnenie povinnej školskej 

dochádzky v základnej škole nebolo v súlade so zákonom, a preto bolo potrebné tento protest podať. 

Pán starosta dal hlasovať za to, že Obecné zastupiteľstvo Streženice: 

1. Vyhovuje protestu prokurátora č. Pd 16/24/3306-2 k VZN č. 1/2008 

2. Ruší VZN č. 1/2008 o mieste a čase zápisu dieťaťa na plnenie povinnej školskej dochádzky v 

základnej škole 

Hlasovanie: 

Za–7 (Strapková, Ing. Loduha, MUDr. Cígerová, Mgr. art Pivko, JUDr. Pavlík, Rusňák, Ing. Chmara) 

Proti – 0 

Zdržal sa - 0 

 

7. Prejednanie protestu prokurátora č. Pd 17/24/3306-2 k VZN č. 5/2023 o 

výške príspevku a spôsobe jeho platby na čiastočnú úhradu nákladov v 

Základnej škole s materskou školou, Hlavná 83, Streženice v zriaďovateľskej 

pôsobnosti obce Streženice 
 

Taktiež ako v predchádzajúcom bode na základe vykonanej previerky prokurátorkou okresnej 

prokuratúry PB JUDr. Gabrielou Zlochovou bol podaný protest prokurátora č. Pd 17/24/3306-2 

k VZN č.5/2023. 

V tomto VZN bol zle uvedený deň úhrady mesačného poplatku na čiastočnú úhradu nákladov 

v materskej škole a ŠKD, a tiež nebola uvedená veková kategória stravníkov v prípade príspevkov na 

úhradu nákladov v školskej jedálni. 

Pani prokurátorka dodala, že VZN musí byť v súlade so zákonom a nemôže sa nijako meniť. 

Pán starosta dal hlasovať za to, že Obecné zastupiteľstvo Streženice 

1. Vyhovuje protestu prokurátora č. Pd 17/24/3306-2 k VZN č. 5/2023 

2. Ruší  a mení VZN č. 5/2023 o výške príspevku a spôsobe jeho platby na čiastočnú úhradu 

nákladov v Základnej škole s materskou školou, Hlavná 83, Streženice v zriaďovateľskej 

pôsobnosti obce Streženice v častiach: 

Článok 2 Materská škola - text článku 2, bodu 2., text článku 2, bodu 3., text článku 2, bodu 4. v prvej 

vete, text článku 2, bodu 4. písm. d);  

Článok 3 Školský klub detí - text článku 3, v bode 3;  
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Článok 4 - Názov článku;  

Článok 5 Záverečné ustanovenia – celý článok.  

Hlasovanie: 

Za–7 (Strapková, Ing. Loduha, MUDr. Cígerová, Mgr. art Pivko, JUDr. Pavlík, Rusňák, Ing. Chmara) 

Proti – 0 

Zdržal sa - 0 

 

Pán starosta poprosil pani prokurátorku JUDr. Gabrielu Zlochovú, aby sa vyjadrila k výstavbe „Vily 

nad Slatinou“. Poznamenala, že na základe podnetu preskúmavala zákonnosť rozhodnutí Stavebného 

úradu obce Streženice, týkajúci sa výstavby „Vily nad Slatinou“. Boli vydané dve územné rozhodnutia 

a dve dodatočné stavebné povolenia. Po preštudovaní stanovísk dotknutých orgánov, ako aj 

projektanta, pri vybavovaní tejto veci, sa až zľakla toho, že tam boli zanedbané, tak závažné veci, čo 

sa týka bezpečnosti realizácie tejto stavby. Vzhľadom k tomu, že tam neboli vykonané inžiniersko-

geologické posudky, čo vyplýva aj povinnosť z územného plánu, museli byť územné rozhodnutia aj 

dodatočné stavebné povolenia napadnuté protestom. Bolo tam aj ďaleko viacej iných chýb, bude sa to 

musieť zlúčiť do jedného konania, do dodatočného povolenia stavieb, aby sa všetky vady odstránili, 

dozisťovali, aby to bolo bezpečné pre všetkých, pretože by mohlo vzniknúť veľké riziko z hľadiska 

zosuvov, čo by vedel posúdiť len odborník. Je potrebné dať veci do poriadku, a potom pokračovať 

skutočne zákonným spôsobom, s vyjadrením kompletne dotknutých orgánov štátnej správy. 

Pán starosta poďakoval pani prokurátorke za vysvetlenie protestov a rozlúčil sa s ňou, nakoľko musela 

odísť. 

8. Všeobecne záväzné nariadenie č. 1/2024 o mieste a čase zápisu dieťaťa na 

plnenie povinnej školskej dochádzky v Základnej škole v zriaďovateľskej 

pôsobnosti obce Streženice 

 
Návrh tohto VZN bol riadne zverejnený od 29.02.2024 na úradnej tabuli a aj na webovej stránke obce 

a Cuet. K návrhu VZN neboli doručené v zákonnej lehote žiadne pripomienky.  

Návrh VZN č.1/2024 reaguje na podaný protest prokurátora. V návrhu VZN sa  zmenil termín zápisu 

detí v Základnej škole s materskou školou Streženice, ktorý sa bude konať dve po sebe nasledujúce 

stredy, po 1. apríli príslušného kalendárneho roka. Ostatné body sa nemenia. 

Pán starosta dal hlasovať za schválenie  VZN č. 1/2024 o mieste a čase zápisu dieťaťa na plnenie 

povinnej školskej dochádzky v Základnej škole v zriaďovateľskej pôsobnosti obce Streženice. 

Hlasovanie: 

Za–7 (Strapková, Ing. Loduha, MUDr. Cígerová, Mgr. art Pivko, JUDr. Pavlík, Rusňák, Ing. Chmara) 

Proti – 0 

Zdržal sa – 0 

 

9. Všeobecne záväzné nariadenie č. 5/2024, ktorým sa mení VZN č. 5/2023 o 

výške príspevku a spôsobe jeho platby na čiastočnú úhradu nákladov v 

Základnej škole s materskou školu, Hlavná 83, 020 01 Streženice v 

zriaďovateľskej pôsobnosti  obce Streženice 

 
Návrh tohto VZN bol riadne zverejnený od 29.02.2024 na úradnej tabuli a aj na webovej stránke obce 

a Cuet. K návrhu VZN neboli doručené v zákonnej lehote žiadne pripomienky. Vo VZN č. 5/2023 bol 

zle uvedený deň úhrady mesačného poplatku na čiastočnú úhradu nákladov v materskej škole a ŠKD a 

tiež neboli v prípade príspevkov na úhradu nákladov v školskej jedálni uvedené vekové kategórie 
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stravníkov. Deň úhrady mesačného poplatku sa mení z pôvodného 20. dňa v kalendárnom mesiaci, na 

10. deň v kalendárnom mesiaci. Vekové kategórie stravníkov sa definujú nasledovne:  

• dieťa materskej školy - 2 až 6 ročné,  

• žiak základnej školy - 6 až 11 ročné,  

• dospelý stravník. 

Pán starosta dal hlasovať za schválenie  VZN č. 5/2024, ktorým sa mení VZN č. 5/2023 o výške 

príspevku a spôsobe jeho platby na čiastočnú úhradu nákladov v Základnej škole s materskou školu, 

Hlavná 83, 020 01 Streženice v zriaďovateľskej pôsobnosti  obce Streženice. 

 

Hlasovanie: 

Za–7 (Strapková, Ing. Loduha, MUDr. Cígerová, Mgr. art Pivko, JUDr. Pavlík, Rusňák, Ing. Chmara) 

Proti – 0 

Zdržal sa – 0 

 

10. Všeobecne záväzné nariadenie č. 2/2024 o určovaní názvov ulíc v obci 

Streženice 

 
Návrh tohto VZN bol riadne zverejnený od 29.02.2024 na úradnej tabuli a aj na webovej stránke obce 

a Cuet. K návrhu VZN neboli doručené v zákonnej lehote žiadne pripomienky. Na základe vykonanej 

kontroly č.1/2023 bolo hlavnou kontrolórkou obce zistených zopár chýb (odvolávka na neaktuálne 

znenia zákona, porušenie pravidiel slovenského pravopisu, v zozname bola ulica Vážska, o ktorej nič 

nevieme), tieto chyby boli v novom návrhu VZN odstránené. 

Pán starosta dal hlasovať za schválenie VZN č. 2/2024 o určovaní názvov ulíc v obci Streženice. 

Hlasovanie: 

Za–7 (Strapková, Ing. Loduha, MUDr. Cígerová, Mgr. art Pivko, JUDr. Pavlík, Rusňák, Ing. Chmara) 

Proti – 0 

Zdržal sa – 0 

 

11. Všeobecne záväzné nariadenie č. 3/2024 o niektorých podmienkach 

predaja výrobkov a poskytovania služieb na trhových miestach v obci 

Streženice 
 
Návrh tohto VZN bol riadne zverejnený od 29.02.2024 na úradnej tabuli a aj na webovej stránke obce 

a Cuet. K návrhu VZN neboli doručené v zákonnej lehote žiadne pripomienky. Na základe vykonanej 

kontroly č. 2/2023 boli hlavnou kontrolórkou zistené chyby (nesúlad s novelou zákona č.178/1998 Z. 

z. o podmienkach predaja výrobkov a poskytovania služieb na trhových miestach, nebol riešený 

ambulantný predaj, druh, obdobie a konanie príležitostných trhov, trhové dni, predajný a prevádzkový 

čas). Tieto nedostatky boli v novom návrhu VZN odstránené. 

Pán starosta dal hlasovať za schválenie VZN č. 3/2024 o niektorých podmienkach predaja výrobkov a 

poskytovania služieb na trhových miestach v obci Streženice. 

 

Hlasovanie: 

Za–7 (Strapková, Ing. Loduha, MUDr. Cígerová, Mgr. art Pivko, JUDr. Pavlík, Rusňák, Ing. Chmara) 

Proti – 0 

Zdržal sa – 0 
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12. Všeobecne záväzné nariadenie č. 4/2024 Trhový poriadok pre príležitostné 

trhy v obci Streženice 

 
Návrh tohto VZN bol riadne zverejnený od 29.02.2024 na úradnej tabuli a aj na webovej stránke obce 

a Cuet. K návrhu VZN neboli doručené v zákonnej lehote žiadne pripomienky. Tento návrh VZN 

nadväzuje na VZN č. 3/2004, keďže neboli definované príležitostné trhy, po ich definovaní musíme 

mať zavedený aj trhový poriadok. V návrhu VZN sú uvedené predajné doby príležitostných trhov 

v obci, podmienky predaja výrobkov a poskytovania služieb, úhrady za miesto na príležitostnom trhu. 

Pán starosta dal hlasovať za schválenie VZN č. 4/2024 Trhový poriadok pre príležitostné trhy v obci 

Streženice. 

 

Hlasovanie: 

Za–7 (Strapková, Ing. Loduha, MUDr. Cígerová, Mgr. art Pivko, JUDr. Pavlík, Rusňák, Ing. Chmara) 

Proti – 0 

Zdržal sa – 0 

 

13. Zásady odmeňovania poslancov Obecného zastupiteľstva obce Streženice 

Pán starosta prečítal zásady odmeňovania . 

Následne dal hlasovať za schválenie Zásad odmeňovania poslancov Obecného zastupiteľstva obce 

Streženice. 

 

Hlasovanie: 

Za–5 (Strapková, Ing. Loduha, MUDr. Cígerová, JUDr. Pavlík, Rusňák,) 

Proti – 1(Mgr. art. Pivko) 

Zdržal sa – 1(Ing. Chmara) 

 

14. Schválenie dotácie z rozpočtu obce - žiadateľ FK Streženice v sume 4 000€ 

Pán starosta informoval, že 19.2.2024 bola prijatá žiadosť od FK Streženice o poskytnutie dotácie 

z rozpočtu obce. FK Streženice žiada o poskytnutie dotácie z rozpočtu obce na bežnú činnosť 

futbalového klubu (zväzové poplatky, štartovné, prestupy a pod.) na rok 2024. Pri zostavovaní 

rozpočtu obce na rok 2024 sa vyčlenila pre činnosť futbalového klubu dotácia v sume  4 000€. 

Pán starosta dal hlasovať za schválenie  dotácie z rozpočtu obce - žiadateľ FK Streženice v sume  

4 000 eur. 

 

Hlasovanie: 

Za–7 (Strapková, Ing. Loduha, MUDr. Cígerová, Mgr. art Pivko, JUDr. Pavlík, Rusňák, Ing. Chmara) 

Proti – 0 

Zdržal sa – 0 

 

15. Rôzne 

Pán starosta sa  opýtal, či má niekto z prítomných poslancov niečo na doplnenie do tohto bodu. 

MUDr. Cígerová prečítala správu za činnosť sociálno-zdravotnej komisie. Informovala o návšteve 

niektorých dôchodcov v domácnosti, o opatrovateľkách v domácnostiach, ktoré poskytuje obec, 

o systéme IDA, o sociálnom taxíku v PU, ktorý nie je možné využiť pre našich občanov, o obdarovaní 

balíčkami našich dôchodcov pred Vianocami. Správa priložená k zápisnici. 

Pán starosta prečítal všetky aktivity a novinky, (ktoré sa uskutočnili od posledného OZ) ako čiastočná 

prerábka DK, zavedenie zberu papiera a plienok... Zároveň pozval občanov na blížiace sa akcie. 
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(Veľkonočná burzička, Veľkonočná zábava, Beseda s Jozefom Banášom, Jarné upratovanie, Zdobenie 

mája, Stavanie mája, MDŽ a Deň matiek, Majáles, Floriánska kvapka krvi, Deň susedov, Deň detí 

a otcov). Bližšie informácie k jednotlivým akciám budú zverejnené na obecnej a FB stránke. Ďalej 

informoval občanov o:  

- Vydaní ďalšieho čísla obecných novín. 

- Podanie žiadosti o dotáciu na zberný dvor a triedený zber odpadov. V tejto dotácií bude obec 

žiadať o traktor s príslušenstvom pre potreby zberného dvora. Tu sme však narazili na to, že 

zberný dvor nebol od jeho vzniku, od roku 2018 zlegalizovaný, to musí obec momentálne 

urýchlene riešiť, aby sme mohli o dotáciu žiadať.  

- Asfaltovaní  ulice Hlavnej, v úseku od pána Macha po pána Bartoša, spolu so šiestimi 

opravami priečnych rozkopávok (pri radovej výstavbe „Vily nad Slatinou“, pri p. Loduhovi 

Štefanovi, pánovi Rosinovi), ktoré sa uskutoční v druhej polovici apríla. Cena týchto prác 

bude 20 000€ a bude hradená z rozpočtu obce. 

- Poprosil o strpenie a trpezlivosť pri prácach na ulici Hlavná. 

- Cenovej ponuke na opravu kanalizačných poklopov a hydrantov - celkovo 27 hydrantov 

a šupátiek a 5 kanalizačných poklopov - suma 4 832€. 

- Kúpe  staršieho traktora  Zetor 7745. Cena za traktor bola 18 000€. Traktor bude slúžiť na 

obecné účely, v prípade požiadavky zo strany občanov vieme vyhovieť napr. pri prevoze 

rôznych materiálov a pod., potreba dokúpiť vlečku a nastaviť cenník. 

 

16. Diskusia 

Pán starosta otvoril diskusiu. 

Pán Faktor 

- Zaujímal sa o to, ako je to s uzatvorením zmluvy medzi občanom a obecným úradom ohľadom 

hrobového miesta, ktoré mu bolo vymenené (predané), prečo nie je zverejnená nová zmluva, 

ktorú uzatvorili, obával sa, že zmluva nie je platná. 

- Položil otázku, ako je to s jeho žiadosťou o zaradenie do územného plánu. 

Pán starosta 

- Sa ospravedlnil za výmenu hrobového miesta, vysvetlil, že zmluva bude zverejnená, 

poznamenal, že platnosť a účinnosť zmluvy je niečo iné, zmluva platná je a bude aj 

zverejnená, na zverejnenie zmluvy má obec 3 mesiace. 

- Odpovedal, že žiadosť o zaradenie do územného plánu prišla po termíne, napriek tomu bola 

odoslaná spracovateľkám územného plánu (zmeny a doplnky č.3), ale či jej bude vyhovené 

zatiaľ nevie povedať. 

Pán Košút 

- Pochválil rekonštrukciu DK. 

- Informoval sa o možnosti presadenie stromov, ktoré boli vysadené za DK. 

- Poďakoval všetkým za účasť na obecnej zabíjačke. 

Pán starosta 

- Odpovedal, že vysadené stromy bola náhradná výsadba za cyklotrasu, naplánovaná bola za 

DK a poznamenal, že nie je problém tieto stromy presadiť na nejaké vhodnejšie miesto v obci. 

- Objasnil, že k Územnému plánu zmeny a doplnky č. 3 prišlo dokopy do 30 žiadostí, už 

prebehlo prvé kolo rokovania so spracovateľmi, nastavili sa nejaké pravidlá, ako bude 

prebiehať toto spracovanie, bude to však časovo náročnejšie. 

Pán Pastorek 

- Sa pýtal na opravu kanála pri jeho dome, kde sa stále drží voda a tečie mu do garáže. 

- Treba privolať aj bývalého starostu, aby vzniknutý stav riešil. 

- Položil otázku, ako je to s výstavbou „Vily nad Slatinou“, chodí zase veľa nákladných áut, po 

ktorých ostáva veľa prachu. 
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Pán starosta 

- Podotkol, že boli odvodňovacie jarky, kanále, ktoré developer zrejme zasypal, a preto vzniká 

problém s vodou, v časti obce, kde býva pán Pastorek. 

- Odpovedal, že sa bude hľadať riešenie aj na tento problém - zasadne komisia s 

poslancom pánom Pavlíkom. 

- Ohľadne výstavby „Vily nad Slatinou“ obec vyhovela protestu prokurátora, zrušila všetky 

povolenia, plynie 15 dní na odvolanie, potom sa vykoná štátny stavebný dohľad, kde sa 

zdokumentuje aktuálny stav, navrhne sa zastavenie prác na stavbe 

Pani Putalová 

- Položila otázku, či boli navrhnuté, spísané nejaké kroky, body prijaté k rozšíreniu územnému 

plánu.  

- Nesúhlasí s vydávaním stavebných povolení, lebo situácia nie je únosná, obyvatelia sú 

schopní sa stretávať, eventuálne spísať body, kroky, návrhy, aby sa daná situácia riešila, lebo 

sú zistené nové skutočnosti (havarijné stavy), ktoré treba riešiť. 

- OZ má prehodnotiť, či je vhodné ďalej stavať v časti Keblie - nedostatočné cesty, chýba 

chodník, dopravné  značenie,  nedostatočný vodovod, chýbajú odvodňovacie jarky. 

- Potreba spolu rozmýšľať nad ďalším riešením. 

- Navrhuje poradiť sa s právnikom, či je možné to pozastaviť, pozdržať, aby sa vyriešili zistené 

problémy. 

- Chápe, že nové vedenie tento stav prebralo, ale apeluje, aby sa spolu aj s občanmi hľadalo 

nejaké riešenie, aby sa vyriešili vzniknuté problémy, či zistené nové skutočnosti. 

Pán starosta 

- Súhlasí s pani Putalovou, uvedomuje si zlé cesty, pribúda záujem developerov stavať, nemôže 

zakázať stavať domy na stavebných pozemkoch, ktoré sú zaradené do územného plánu (obava 

so súdnych sporov). 

- Chýba vecné bremeno na pozemkoch. 

- Nechce ísť cestou zadlžovania. 

- Reagoval, že tieto pripomienky sa mali vznášať v roku 2016 pri schvaľovaní územného plánu, 

nie teraz. 

- Vysvetľoval, že nové vedenie obce nechce rozširovať stavanie v časti Keblie, ale nie sú 

zákonné možnosti ako to zrušiť, keď je to už schválené v územnom pláne od roku 2016, niečo 

iné je, výstavba „Vily nad Slatinou“, kde sa stavalo mimo územného plánu a nie v súlade 

s územným plánom. 

- V diskusii s p. Putalovou upozornil, že nie je veľký priestor na rozširovanie cestnej 

komunikácie, lebo mnohí obyvatelia majú postavené múriky pri samej hranici súkromného 

a obecného pozemku, či až na obecnom pozemku, zrejme pri schvaľovaní územného  plánu sa 

ani nepočítalo (neuvedomovali si predchádzajúci poslanci), že v domácnostiach bude 

niekoľko motorových vozidiel. 

- Upozornil, že v minulosti boli brázdy na odtok vody, dnes tam už nie sú. 

- Prosí o trpezlivosť, bude sa zaoberať všetkými požiadavkami, len sa nedá vyriešiť všetko 

naraz. 

Pán Pivko 

- Si cení pripomienky p. Putalovej, OZ sa bude týmito pripomienkami zoberať. 

- Dodal, že sa bude musieť možno pristúpiť k výkupu pozemkov v časti Keblie. 

Pán Jurík 

- Sa vyjadril, že havarijný stav vodovodu/kanalizácie v časti Keblie je spôsobený aj únavou 

materiálu. 

Pán Chmara 

- Dodal, že im tiež sľubovalo bývalé vedenie, že budú mať na ulici Za Rybárska vodu 

a kanalizáciu, obyvatelia  ulice Za Rybárska sa museli poskladať na cestu sami (makadam), 

každý mesiac si platia vývoz žumpy a niektorí si musia vodu kupovať, lebo studničná je 

nevhodná na použitie. 
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- Vysvetľoval ako nie je možné zo strany obce, resp. stavebného úradu nepovoliť výstavbu na 

stavebnom pozemku, keď všetky dotknuté orgány dali na výstavbu kladné vyjadrenia, 

v prípade zamietavého stanoviska od obce, sa prípadný stavebník odvolá na Okresný stavebný 

úrad v Trenčíne a ten stavbu schváli, povolí. 

 

Podrobnú diskusiu a priebeh OZ si môžu občania pozrieť na webovej stránke obce: 

https://www.youtube.com/watch?v=xKUv5ojc5HA&t=228s 

 

17. Záver 

Pán starosta Ing. Jozef Pavlis ukončil diskusiu, poďakoval všetkým poslancom a spoluobčanom za 

účasť a diskusiu. Poprial všetkým pekný zvyšok večera. Na záver pozval všetkých prítomných na 

ďalšie zastupiteľstvo, ktoré sa bude konať 14.6.2024 o 18:00h. 
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Starosta obce:  Ing. Jozef Pavlis  ........................................... 

   

 

 

Overovatelia:  Dominik Rusňák  ............................................ 

 

   MUDr. Eva Cígerová  ............................................ 

 

 

Zapisovateľka:  Mgr. Katarína Blajsková ............................................ 

       

 

 

 

 

 

 

 

 

    

 

 

 

 

 

 

 

 

 


